

Credit Report

Trusted Sourcing Partner in China Since 2002 Guangzhou Guose intelligent Technology Co., LTD

Report Summary

Guangzhou Guose Intelligent Technology Co., Ltd., known in Chinese as 广州市国色智能科技有限公司, is a legally registered company in China. Established on June 4, 2007, in Guangzhou, Guangdong Province, the company has been in operation for 17 years. The legal representative is Xiao Wenyong. The registered capital is 13.75 million RMB (approximately 1.88 million USD). Neither the company nor its legal representative has any record of dishonesty, nor are they involved in any enforcement actions. The company has zero high-risk records.

The company is also a certified supplier on Alibaba, with over 5 years of certification, and operates its own independent website, quosegroup.com, which was registered on June 20, 2023.

Credit Grade

Based on all available information, Guangzhou Guose Intelligent Technology Co., Ltd. receives a B credit grade.

Actions to Take

In general, funds are secure, but caution is advised for orders over \$200,000. There might be minor issues with post-purchase support. Buyers should exercise caution for larger or more complex orders and consider setting clear terms in their contracts to avoid potential complications.

Credit Systems

Our A-F credit system provides a structured way to evaluate the reliability and risk profile of companies based on their legal standing, financial stability, operational history, and customer feedback. This system helps businesses and investors assess potential partners by assigning a letter grade from A to F, with A representing the highest level of trustworthiness and F indicating a company that is either unregistered or highly risky. The grades reflect various factors such as the company's registration status, duration of operation, reputation, and history of customer complaints or legal issues, allowing for informed decisions when engaging in business transactions.

Credit Grade	Description			
	Excellent Credit Rating			
A	A company rated "A" is one that has a strong and stable legal and financial history. The company is legally registered, and neither the company nor its legal representative (or major shareholders) is involved in any court enforcement actions. The company has been registered for more than five years and maintains a solid presence across major platforms, with operational records on one or more platforms. Additionally, the company has a good reputation, evidenced by a low number of negative reviews, which do not exceed 10% of the positive reviews. A company with an "A" rating also has a strong track record in exports, indicating a history of conducting international trade successfully. This combination of factors reflects a well-established company with a positive reputation and a low risk for potential business partners or investors.			
	Actions to Take			
	In most cases, funding is safe, and the product quality is reliable. However, caution should be exercised when dealing with large orders (over \$500,000) or orders that require over 6 months to complete.			
	Good Credit Rating			
R	A "B" rating represents a company with a generally positive track record but with some potential concerns. Like the "A" rated companies, those in category "B" are legally registered, and neither the company nor its legal representative has any involvement in enforcement actions. The company has been operating for more than five years and has a presence on major platforms, where it conducts business. However, the company may have some noticeable negative reviews, which could raise concerns for potential partners. The number of negative reviews in a "B" rated company may be significant but does not overwhelm the positive feedback. This means that while the company is generally reliable, it has some issues that need to be addressed to improve its overall reputation.			
	Actions to Take			
	Generally, funds are safe, but caution should be taken when orders exceed \$200,000. There might be minor issues with product quality or delivery time. It's advisable to establish a formal purchase agreement. Include detailed terms about product specifications, such as material, dimensions, and color requirements.			
	Fair Credit Rating			
	Companies with a "C" rating are legally registered, and neither the company nor its legal representative is involved in enforcement actions. However, these companies have been in operation for a shorter period than those rated "A" or "B," with a registration history between 12 months and 5 years. While the company is not considered a high risk, its shorter operating history makes it harder to fully assess its long-term stability and business practices. The "C" rating implies that the company has some operational track record but is still in its formative stages. It is generally viewed as a lower risk than companies rated "D" but not as stable or reliable as those rated "A" or "B."			
	Actions to Take			
	There are some concerns about the security of funds. For orders exceeding \$10,000, consider splitting payments into smaller portions based on project milestones or after receiving initial goods. Use third-party inspection services to verify product quality before full payment.			
	Below Average Credit Rating			
	A "D" rating signals that while the company is legally registered and its legal representative is not involved in enforcement actions, it has only recently been established. The company has been operating for less than 12 months, meaning it has little to no history of business activity. This grade indicates that the company is still in its early stages of operation, and there is insufficient evidence to gauge its stability and reliability in the market. Given its limited operational history, potential partners or investors should approach with caution, as there are inherent risks involved in working with such a young company.			

There is significant risk to the safety of funds. For initial orders, it is recommended not to exceed \$5,000, and payments should be made in installments. If possible, choose other

companies that have higher credit grade (A, B, or C).

Actions to Take



Poor Credit Rating

A company rated "E" is legally registered, but there are significant red flags regarding its legal standing. While the company is officially recognized, either the company, its legal representative, or the major shareholders are involved in enforcement actions. This indicates that the company has been involved in legal disputes or financial difficulties that have led to court-enforced actions. As a result, companies rated "E" pose a much higher risk due to their legal entanglements, and potential partners or investors should proceed with extreme caution when considering doing business with them.

Actions to Take

The risk is high, and it is strongly advised not to do business with such companies, but with companies that have higher credit grade (A, B, or C). If no alternative suppliers are available, consider making payments in person or using a third party for direct transactions.



Unregistered or Nonexistent Company

A company rated "F" is the lowest level on the credit rating scale, indicating that the company is not legally registered or does not exist at all. This means that the business does not have official recognition, and there are no legal guarantees or protections for partners or investors. Companies with an "F" rating are considered extremely high risk and should be avoided entirely. Any business dealing with a company rated "F" is exposed to significant legal and financial risks, as the company may not operate within the boundaries of the law or have any legitimate operations.

Actions to Take

Do not do business with companies rated "F" under any circumstances. Companies in this category are nearly always fraudulent, and engaging with them could lead to financial loss or legal issues.

Company Registration Information (English Version)

Company Name	Guangzhou Guose Intelligent Technology Co., Ltd.	
Unified Social Credit Code	91440101799449123P	
Legal Representative	Xiao Wenyong	
Business Status	Operating	
Establishment Date	June 4, 2007	
Administrative Division	Baiyun District, Guangzhou, Guangdong Province	
Registered Capital	13.75 million RMB	
Paid-in Capital	-	

Company Type	Other Limited Liability Company		
Industry	Technology Promotion and Application Services Industry		
Business Registration Number	440104000077835		
Organization Code	79944912-3		
Taxpayer Identification No.	91440101799449123P		
Taxpayer Qualification	Simplified Method for General Taxpayer Assessment		
Operating Term	June 4, 2007 to Indefinite		
Approval Date	April 8, 2024		
Registration Authority	Baiyun District Market Supervision Administration Bureau		
Number of Insured Employees	15		
Former Names	Guangzhou Guose Outdoor Furniture Co., Ltd., Guangzhou Guose Craft Manufacturing Co., Ltd.		
Registered Address	No. 423, Xicha Road, Baiyun District, Guangzhou (Room 311, Third Floor)		
Business Scope	Research and development of hardware products; sale of lighting fixtures; installation and maintenance of industrial robots; technical services, development, consulting, exchanges, transfer, and promotion; installation services for public sanitation facilities; sale of traffic and public management signage; advertising design and agency; sale of building materials; installation services for general mechanical equipment; domestic trade agency; AI public service platform technical consulting services; promotion of new material technology; installation and maintenance of furniture; sale of metal materials; sale of metal structures; wholesale of hardware products; sale of high-quality special steel materials; sale of building decoration materials; technology import and export; import and export agency; goods import and export.		

Major Risks

Types of Risks	Number of Risks
Dishonest Executed Person	0
Executed Person	0
High Consumption Restrictions	0
Business Abnormalities	0
Serious Violations	0
Liquidation Team Information	0

Negative Reviews

- #1. Great communication to get you to buy, but once you order, they forget you. We had missing parts, glass broken in transit, a sink broken and we had to ask repeatedly for the instructions. Avoid.
- #2. Had to figure out how to assemble. They didn't send instructions.
- #3. We can't finish this because parts are missing.

ZHENG SOURCING Trusted Sourcing Partner in China Since 2002

信用报告

Guangzhou Guose intelligent Technology Co., LTD



报告摘要

广州市国色智能科技有限公司,中文名为广州市国色智能科技有限公司,是一家在中国合法注册的公司。该公司于 2007 年 6 月 4 日在广东省广州市成立,已运营 17 年。法定代表人为肖文勇。注册资本为 1375 万元人民币(约 188 万美元)。该公司及其法定代表人均无不诚信记录,也未参与任何执法行动。该公司没有高风险记录。

该公司也是阿里巴巴的认证供应商,认证时间超过 5 年,并运营自己的独立网站 guosegroup.com,该网站于 2023 年 6 月 20 日注册。

信用等级

根据所有可用信息,广州市国色智能科技有限公司获得 B 级信用等级。

要采取的行动

一般来说,资金是安全的,但建议谨慎处理超过 200,000 美元的订单。售后支持可能会出现一些小问题。买家应谨慎处理较大或较复杂的订单,并考虑在合同中设定明确条款,以避免潜在的复杂情况。

信用系统

A-F 信用系统提供了一种结构化的方法,可根据公司的法律地位、财务稳定性、运营历史和客户反馈来评估公司的可靠性和风险状况。该系统通过分配从 A 到 F 的字母等级来帮助企业和投资者评估潜在合作伙伴,其中 A 代表最高可信度,F 表示公司未注册或风险很高。等级反映了各种因素,例如公司的注册状态、运营时间、声誉以及客户投诉或法律问题的历史,以便在进行商业交易时做出明智的决策。

信用等级

描述



信用评级优秀

评级为"A"的公司具有强大而稳定的法律和财务历史。该公司是合法注册的,公司及其法定代表人(或主要股东)均未参与任何法院强制执行行动。该公司已注册五年以上,在主要平台上保持稳固的存在,在一个或多个平台上有运营记录。此外,该公司声誉良好,负面评论数量较少,不超过正面评论的10%。评级为"A"的公司在出口方面也有良好的记录,表明其成功开展国际贸易的历史。这些因素的结合反映了一家声誉良好、对潜在业务合作伙伴或投资者风险较低的成熟公司。

要采取的行动

在大多数情况下,资金是安全的,产品质量可靠。但是,在处理大额订单(超过 500,000 美元)或需要 6 个月以上才能完成的订单时应谨慎行事。

B

良好的信用评级

"B"级评级代表一家公司拥有总体良好的业绩记录,但存在一些潜在问题。与"A"级评级公司一样,"B"级评级公司也是合法注册的,公司及其法定代表人均未参与任何执法行动。该公司已运营五年多,并在其开展业务的主要平台上占有一席之地。但是,该公司可能有一些明显的负面评论,这可能会引起潜在合作伙伴的担忧。"B"级评级公司的负面评论数量可能很多,但不会压倒正面反馈。这意味着,虽然该公司总体上是可靠的,但它存在一些需要解决的问题,以提高其整体声誉。

要采取的行动

一般来说,资金是安全的,但当订单超过 200,000 美元时应谨慎行事。产品质量或交货时间可能存在小问题。建议签订正式的购买协议。包括有关产品规格的详细条款,例如材料、尺寸和颜色要求。



信用评级一般

C 级公司为合法注册公司,公司及其法定代表人均未参与执法行动。但是,这些公司的运营时间比 A 级或 B 级公司短,注册历史在 12 个月至 5 年之间。虽然该公司不被视为高风险公司,但其较短的运营历史使其更难全面评估其长期稳定性和业务实践。C 级意味着该公司有一些运营记录,但仍处于形成阶段。一般认为,它的风险低于 D 级公司,但不如 A 级或 B 级公司稳定或可靠。

要采取的行动

资金安全存在一些担忧。对于超过 10,000 美元的订单,请考虑根据项目里程碑或在收到初始货物后将付款分成较小的部分。在全额付款之前,使用第三方检验服务来验证产品质量。

信用评级低于平均水平

"D"级表示虽然该公司已合法注册,其法定代表人未参与执法行动,但该公司最近才成立。该公司运营时间不到 12 个月,这意味着它几乎没有或根本没有商业活动历史。此等级表明该公司仍处于运营初期,没有足够的证据来衡量其在市场上的稳定性和可靠性。鉴于其运营历史有限,潜在的合作伙伴或投资者应谨慎行事,因为与这样一家年轻的公司合作存在固有风险。

应采取的行动

资金安全存在重大风险。对于初始订单,建议不超过 5,000 美元,并应分期付款。如果可能,请选择其他信用等级更高的公司(A、B 或 C)。





信用评级低

评级为"E"的公司是合法注册的,但其法律地位存在重大危险信号。虽然该公司已获得官方认可,但该公司、其法定代表人或主要股东正在参与执法行动。这表明该公司已卷入法律纠纷或财务困难,并已导致法院强制执行。因此,评级为"E"的公司由于其法律纠纷而构成更高的风险,潜在的合作伙伴或投资者在考虑与其开展业务时应极其谨慎。

应采取的行动

风险很高,强烈建议不要与此类公司开展业务,而应与信用等级更高的公司(A、B 或 C)开展业务。如果没有其他供应商,请考虑亲自付款或使用第三方进行直接交易。



未注册或不存在的公司

评级为"F"的公司是信用评级等级中的最低级别,表示该公司未合法注册或根本不存在。这意味着该公司没有得到官方认可,也没有对合作伙伴或投资者的法律保障或保护。评级为"F"的公司被认为风险极高,应完全避免。与评级为"F"的公司打交道的任何企业都面临重大的法律和财务风险,因为该公司可能不在法律范围内经营或有任何合法经营。

要采取的行动

在任何情况下都不要与评级为"F"的公司做生意。此类公司几乎总是欺诈性的,与他们打交道可能会导致财务损失或法律问题。

Company Registration Information (Chinese Version: Original)

company mogistration information (chinese version, original)				
企业名称	广州市国色智能科技有限公司	统一社会信用代码	91440101799449123P	
法定代表人	肖文勇	经营状态	开业	
成立日期	2007-06-04	行政区划	广东省广州市白云区	
注册资本	1,375万(元)	实缴资本	-	
企业类型	其他有限责任公司	所属行业	科技推广和应用服务业	
工商注册号	440104000077835	组织机构代码	79944912-3	
纳税人识别 号	91440101799449123P	纳税人资质	简易办法征收一般纳税人	
营业期限	2007-06-04 至 无固定期限	核准日期	2024-04-08	
登记机关	广州市白云区市场监督管理局	参保人数	15人	
曾用名	广州市国色户外家具有限公司、广州市国色工艺制作有限公司			
注册地址	广州市白云区西槎路423号- (部位:三楼311室)			
经营范围	五金产品研发;照明器具销售;工业机器人安装、维修;技术服务、技术开发、技术咨询、技术交流、技术转让、技术推广;环境卫生公共设施安装服务;交通及公共管理用标牌销售;广告设计、代理;建筑材料销售;普通机械设备安装服务;国内贸易代理;人工智能公共服务平台技术咨询服务;新材料技术推广服务;家具安装和维修服务;金属材料销售;金属结构销售;五金产品			

主要风险

风险类型	风险数量
失信被执行人	0
被执行人	0
限制高消费	0
经营异常	0
严重违法	0
清算组信息	0

负面评论

- #1. 沟通顺畅,让你购买,但一旦你下单,他们就忘了你。我们缺少零件,玻璃在运输途中破损,水槽坏了,我们不得不反复询问说明书。避免。
- #2. 不得不弄清楚如何组装。他们没有发送说明书。
- #3. 我们无法完成,因为缺少零件。

ZHENG SOURCING

Trusted Sourcing Partner in China Since 2002

Website: https://www.zhengsourcing.com/

Email: contact@zhengsourcing.com

Phone Number: (86) 15267121168

WeChat: 15267121168

Address: Room 1304, Longxi Boss Port, 868 Dongxin Avenue, Hangzhou, China